
In deze rubriek komen jonge professionals aan  
het woord over hun opleiding, carrière, vakgebied  
en ambities. Ook meewerken aan deze rubriek? 
Meld je dan aan via: info@nibhv.nl, o.v.v. Young 
Professional en laat in je e-mail weten waarmee jij 
organisaties op het gebied van bewust veilig werken 
kunt inspireren.

Persoonlijk
Ik ben een enthousiaste, energieke jonge dame met een 
voorliefde voor lesgeven en het helpen van mensen. Sinds 
2015 heb ik van deze passies mijn beroep gemaakt en het 
bedrijf Sanne van Driel opgericht. Naast mijn werk ben ik 
al ruim 20 jaar als vrijwilliger actief bij de Reddingsbrigade 
– operationeel in het kader en daarnaast als instructeur – een 
passie die mij veel voldoening en energie geeft.

Opleidingen
Ik heb aan het CIOS sport en didactiek gestudeerd en de 
opleiding afgerond met het diploma Manager Sportieve 
Recreatie en Toerisme. Daarnaast heb ik mij verdiept in 
het lesgeven in zwembaden. Denk bijvoorbeeld aan: Zwem 
ABC, Ouder en Kind zwemmen, Lifeguard en Aqua Sportief 
lessen. Uiteraard staat hierbij de veiligheid in en rondom het 
water steeds hoog in het vaandel. Omdat mijn ouders actief 
waren en zijn in de hulpverlening, zag ik van jongs af aan van 
dichtbij wat veiligheid betekent. Mede daardoor heb ik ervoor 
gekozen om de opleiding tot ehbo-instructeur te volgen. 
Sinds de start van mijn eigen bedrijf vind ik het belangrijk 
om mezelf te blijven ontwikkelen. Naast gediplomeerd 
ehbo-instructeur ben ik dan ook instructeur BLS/PBLS, 
DAN Oxygen, drenkelingenreanimatie, Trauma Care First 
Responder, en Stop de Bloeding.

Carrière
Na afronding van mijn CIOS-opleiding ben ik fulltime in 
het zwembad aan de slag gegaan als toezichthouder en 
instructeur. Maar het bloed kruipt waar het niet gaan kan en 
daarom besloot ik zes jaar geleden om mijn eigen bedrijf te 
starten als ehbo-instructeur. 

Bewust veilig werken in de praktijk
Bewust veilig werken betekent voor mij in de eerste plaats 
dat cursisten zichzelf veilig voelen tijdens mijn cursussen 
en lessen. Een cursist moet zich vertrouwd voelen en weten 
dat er tijdens de les ‘fouten’ gemaakt mogen worden in een 
veilige leeromgeving. Daarnaast vind ik het belangrijk dat 
cursisten na een cursus zich vertrouwd en zelfverzekerd 
voelen met hun eigen kennis en kunde, zodat ze in een 
praktijksituatie weten wat ze moeten doen ook wanneer ik er 
niet naast sta.

Grootste succes?
Dat ik in de afgelopen jaren mijn bedrijf heb uitgebouwd tot 
een professioneel erkende partner in bhv/ehbo voor een 
breed scala aan opdrachtgevers, van grote bedrijven tot 
aan klein en persoonlijk in de huiskamer bij particulieren. 
Ik ben trots op de kwaliteit en mijn vernieuwende manier van 
lesgeven, waardoor ik mijn enthousiasme voor het vak en 
hulpverlening kan overbrengen. 

Trends
Er zijn een heleboel trends op het gebied van hulpverlening 
te benoemen. Zo is er de laatste jaren steeds meer aandacht 
voor het herkennen van ziektebeelden en het opleiden van 
burgers. Verder zie ik in mijn lessen terug dat steeds meer 
cursisten er vanuit eigen motivatie zitten. Dit is een goede 
ontwikkeling en draagt bij aan de overlevingskansen van een 
slachtoffer.

Over vijf jaar…
Ik wil meer betekenen voor de maatschappij als geheel en de 
mensen om mij heen in het bijzonder. Daarom hoop ik over 
vijf jaar de combinatie gemaakt te hebben van het geven van 
instructie met het beroep van ambulancechauffeur. Daarnaast 
wil ik me blijven verdiepen in de medische achtergronden en 
trends op het gebied van ehbo/bhv en zal ik door middel van 
bijscholingen en cursussen mijn kennis up-to-date houden.

Sanne van Driel
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Bewoners van Joris Zorg maken kennis met het prototype van de drone.
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